
Z Á P 1 S N 1 C A č. 8 

z rokovania Komisie pre dopravu, manažment verejnej správy a verejný poriadok 
pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava - Staré Mesto zo dňa 19.10.2015, 

konanej v Staromestskej sieni od 14:00 do 16:30 hod. 

Prítomní: Bc. Ivan Bútora, Ing. Miroslav Kollár, MHA, PaedDr. Barbora Oráčová, 
PhD., Mgr. Vladimír Palko, Mgr. art. Veronika Remišová, M.A. ArtD., 
Ing. Kristián Straka, Ing. Jana Španková, Ing. Tomáš Ziegler 

Ospravedlnení: Ing. arch. Ľubomír Boháč, Ing. Martin Borguľa, Viktor Muránsky 

Hostia: JUDr. Zuzana Čiemiková, Jozef Hitka, Ing. Vanda Švajlenová, Ing. Ladislav 
Vanda 

Program rokovania: 

1. materiály na miestne zastupiteľstvo 
2. návrh komunikácií na kompletnú rekonštrukciu v roku 2016 podľa volebných 

obvodov, 
3. cyklistické protismerky, 
4. vydávanie parkovacích kariet pre rezidentov v zóne BPS Park, 
5. stav rekonštrukcie dlažby na Mikulášskej ulici, 
6. vyhradené parkovanie na Blumentálskej ulici (zubná prax, súkromná škôlka), 
7. informácia o zonácii otváracích hodín prevádzok v Starom Meste, 
8. informácia o uzavretí Šulekovej ulice, 
9. rôzne. 

Rokovanie otvoril a viedol predseda komisie Bc. Ivan Bútora. 

1. Materiály na miestne zastupiteľstvo 

1.1 Návrh stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto k 
návrhu dodatku č ..... Štatútu hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 
(ochrana verejného poriadku) 

Bod č. 1.1 otvorila JUDr. Čiemiková. Prezentovala materiál , ktorým má prísť 
k prerozdeleniu kompetencií a právomocí obce na úseku zabezpečovania a ochrany verejného 
poriadku. Odporučila s návrhom dodatku štatútu súhlasiť z dôvodu, že práve mestská časť bola 
iniciátorom predmetnej zmeny. 

Ing. Ziegler sa infonnoval, či predmetný návrh dodatku zapríčiní pre mestskú časť zvýšené 
výdavky. JUDr. Čiemiková reagovala, že nepredpokladá zvýšenie výdavkov pre MČ. 

Uznesenie č. 23/2015: 

Komisia berie na vedomie návrh stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava
Staré Mesto k návrhu dodatku č . .... Štatútu hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 
(ochrana verejného poriadku) a odporúča miestnemu zastupiteľstvu predložený materiál 
prerokovať a schváliť. 
Hlasovanie: prítomní: 7 za: 7 proti: O zdržal sa: O nehlasoval: O 



1.2 Návrh plánu zimnej služby na sezónu 2015/2016 

Bod č. 1.2 uviedla Ing. Rausová. 
Predseda komisie sa informoval o posype (solení) komunikácií v správe hlavného mesta 

v pešej zóne (napr. Hlavné, Františkánske námestie). Ing. Rausová reagovala, že mestská časť 
uznesením miestneho zastupiteľstva v pešej zóne nesolí , naopak hlavné mesto áno. 

Ing. Straka poukázal na problém zhromažďovaného snehu, ktorý sa v pešej zóne nahŕňa 
popri komunikáciách, ako aj na padanie snehu zo striech. 

Uznesenie č. 24/2015: 

a) Komisia berie na vedomie návrh plánu zimnej služby na sezónu 2015/2016 a odporúča 
miestnemu zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť . 

b) Komisia odporúča starostovi mestskej časti rokovať s hlavným mestom SR Bratislavy vo 
veci zjednotenia režimu zimnej údržby v pešej zóne na území mestskej časti. 

Hlasovanie: prítomní : 7 za: 7 proti : O zdržal sa: O nehlasoval : O 

2. Návrh komunikácií na kompletnú rekonštrukciu v roku 2016 podľa volebných 
obvodov 

Bod č. 2 uviedol Ing. Vanda. Poznamenal , že návrh by mal obsahovať komunikácie, ktorých 
rekonštrukcia je nevyhnutná pre ich nevyhovujúci skutočný technický stav ako aj dopravnú 
vyťaženosť. 

Komisia bez hlasovania odporúča publikovať v Staromestských novinách informáciu vo veci 
nahlasovania podnetov na kompletnú rekonštrukciu komunikácií v Starom Meste (termín 
nahlasovania do 31.12.2015). Komisia dopravy následne odporučí priority s ohľadom na 
jednotlivé volebné obvody a prijaté podnety. 

Ďalej sa komisia venovala bodu č. 5. 

5. Stav rekonštrukcie dlažby na Mikulášskej ulici 

Ing. Vanda oboznámil prítomných o začiatku rekonštrukcie dlažby na časti Mikulášskej ulice 
(Beblavého - kopec) od stredy (t.j. 21.10.2015) v trvaní 5 týždňov. Ďalej poznamenal, že ďalšia 
etapa (zvyšná časť Mikulášskej ul.) sa bude realizovať v nasledujúcom roku 2016 spolu s SPP, 
a.s. , pravdepodobne po ukončení zimnej údržby 30.3.2016 v trvaní asi 8 týždňov. 

Komisia bez hlasovania pokračovala v rokovaní. 

3. Cyklistické protismerky 

Ing. Rausová informovala komisiu, že projektovanie cyklistických protismeriek stále 
prebieha. Projektantovi nebol stanovený termín vyhotovenia projektu, keďže kpt. Vrbik z KDI 
PZ SR odporúča zavedenie protismeriek až po otvorení Štúrovej ulice. 

P. Hitka upozornil na potrebu jednoznačnosti dopravného značenia. 
Mgr. Palko poznamenal, že si nevie predstaviť cyklistu v protismere v úseku šikmých 

parkovacích miest na Medenej ulici (zadná časť miestneho úradu). Ing. Rausová reagovala, že 
projekt má obsahovať aj alternatívy súčasného stavu, napr. reorganizáciu alebo zrušenie časti 
parkovacích miest. 



Poslankyňa Remišová upozornila, že Slovenská republika sa zaviazala v strategických 
dokumentoch k podpore trvalo udržateľnej mobility. Ďalej požiadala referát dopravy, aby projekt 
obsahoval aj výkaz-výmer, na základe ktorého bude možné schváliť potrebné finančné 

prostriedky do rozpočtu. 
Ing. Španková požiadala doplniť do režimu cyklistických protismeriek aj ulicu Na hrebienku, 

ktorá slúži ako spojnica z obytných domov v okolí Drotárskej ulice ku základnej škole 
Mudroňova. 

Komisia bez hlasovania požiadala referát dopravy, aby projekty organizácie dopravy boli po 
ich vyhotovení zaslané členom komisie. 

Ďalej sa komisia venovala bodu č. 8. 

8. Informácia o uzavretí Šulekovej ulice 

Informáciu o uzavretí otvorila zástupkyňa obyvateľov p. Švajlenová, ktorá aktívne sledovala 
osadenie a dodržiavanie dopravného značenia, pričom upozornila na jeho poškodzovanie. 

Ing. Rausová informovala prítomných, že umiestnené dopravné značenie podľa projektu 
(zvislé dopr. značky, 3 stÍpiky) bolo poškodené a nakoniec ukradnuté neznámym páchateľom . 
Miestny úrad preto umiestni namiesto stÍpikov betónové zvodidlo. 

P. Hitka uviedol, že predmetné dopravné značenie nepoškodili podľa jeho odhadu 
tranzitujúci vodiči s mimobratislavskými ŠPZ, ale obyvatelia Starého Mesta, ktorí využívali 
trasu cez Holubyho a Šulekovu ako spojnicu k Drotárskej a Búdkovej ceste. 

Ing. Španková upozornila na negatívne odozvy zo svojho volebného obvodu k uzavretiu 
Šulekovej. Poznamenala, že dopravné značenie „Prejazd zakázaný" bol pozostatok z obdobia 
rekonštrukcie oporného múru na Šulekovej ulici. P. Švajlenová oponovala, že zakázaný prejazd 
existoval už pred rekonštrukciou Mudroňovej ul. 

Poslankyňa Oráčová otvorila tému uzavretia ulice Pri Suchom mlyne. 
Ing. Švajlenová pripomenula, že už v minulosti podávala podnet na opravu chodníkov na 

Holubyho ulici , avšak k realizácii nedošlo. Požiadala o nápravu. 
Predseda komisie uzavrel diskusiu s tým, že uzávierka Šulekovej ulice bude fungovať 6 

mesiacov v skúšobnom režime, pričom situáciu je potrebné priebežne vyhodnocovať. Po 
skúšobnej lehote sa vyhodnotia prínosy, resp. negatíva uzavretia a bude priestor pre diskusiu o 
ponechaní súčasného režimu a iných možnostiach. Predseda komisie tiež požiadal o doplnenie 
podrobnejších informácií pre verejnosť na webovú stránku mestskej časti a o vydanie tlačovej 
správy. 

4. Vydávanie parkovacích kariet pre rezidentov v zóne BPS Park 

Bod č. 4 uviedla poslankyňa Veronika Remišová. 

Uznesenie č. 25/2015: 

Komisia žiada starostu, aby mestská časť v spolupráci s hlavným mestom a BPS Park, a.s., 
riešila situáciu obyvateľov dotknutých ulíc (komunikácie 1. a 2. triedy v správe hl. mesta), 
s cieľom , aby mohli parkovať ako rezidenti v priľahlých uliciach (komunikácie 3. a 4. triedy), 
ktoré sú v zóne spravovanej BPS Park, a.s. 
Hlasovanie: prítomní: 7 za: 6 proti: 1 zdržal sa: O nehlasoval: O 



Poslanec Ing. Miroslav Kollár navrhol alternatívne uznesenie, o ktorom komisia po schválení 
uznesenia č. 25/2015 nehlasovala. 

6. Vyhradené parkovanie na Blumentálskej ulici (zubná prax, súkromná škôlka) 

Bod č. 6 uviedla poslankyňa PaedDr. Oráčová. Podľa jej informácií mestská časť 

deklarovala, že už nebude vyhradzovať konkrétne parkovacie miesta pre fyzické alebo právnické 
osoby. Taktiež má vedomosť , že vyhradené miesta pre vozidlá TAXI boli zrušené, ale zvislá 
dopravná značka odstránená nebola. 

Ing. Rausová reagovala, že na Blumentálskej ulici sú parkovacie miesta určené pre vozidlá 
s platnou parkovacou kartou, ako aj niekoľko vyhradených parkovacích miest, napr. zubná prax, 
materská škola (súkromná), materská škola. Rozhodnutie o vyhradení parkovacích miest je 
právomocou starostu. 

P. Hitka upozornil na nesúlad zvislého a vodorovného dopravného značenia. 
Komisia bez hlasovania žiada referát dopravy o kontrolu dopravného značenia na 

Blumentálskej ulici. 

Komisia vypustila bod č. 7, keďže sa jeho predkladateľ (Ing. arch. Boháč) z rokovania 
ospravedlnil. 

9. Rôzne 

P. Oráčová sa informovala na dôvod, prečo sa komisie nezúčastnil vedúci referátu dopravy 
Mgr. Mikle. 

P. Remišová požiadala o zvýšenie počtu parkovacích miest pre materskú školu na Špitálskej 
ulici . Ing. Rausová túto požiadavku eviduje a referát dopravy bude v tejto veci konať. 

P. Palko upozornil na prepad vozovky na Tallerovej ulici, požiadal o nápravu. 

Predseda komisie ukončil rokovanie a poďakoval všetkým prítomným za účasť. 

I 
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Bc. Ivan BÚTORA v. r. 
predseda Komisie pre dopravu, manažment 

verejnej správy a verejný poriadok 

Čas zahájenia komisie: 14:00 
Čas ukončenia komisie: 16:30 

Zapisovateľ : Ing. Katarína Rausová, telefón: 59 246 380 
e-mail: katarina .rausova(á staremesto.sk 



Rozdeľovník: 

l. Mgr. Radoslav Števčík 

2. JUDr. Peter Jesenský 

3. Bc. Ivan Bútora 

4. Ing. arch. Ľubomír Boháč 

5. Ing. Martin Borguľa 

6. Ing. Miroslav Kollár, MHA 

7. Viktor Muránsky 

8. Mgr. PaedDr. Barbora Oráčová, PhD. 

9. Mgr. Vladimír Palko 

10. Mgr. art. Veronika Remišová, M.A. ArtD. 

11. Ing. Kristián Straka 

12. Ing. Jana Španková 

13. Ing. Tomáš Ziegler 

14. Ing. Viliam Denko 

15. Ing. OliverParadeiser 

16. Ing. Ladislav Vanda 

17. p. Jozef Hitka 

18. referát organizačný 




